
 
Valtuustoaloite: Kirkonseudun koulun liikenneturvallisuus 
 
KV 18.12.2023 § 48  
  
 

Marko Nieminen Perussuomalaisten valtuustoryhmän jäsen jätti 
seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
Nakkilassa, Kirkonseudun koulun liikennejärjestelyt tarvitsee päivitystä. 
Lapsia kuljetetaan nykyään paljon henkilöautoilla ja linja-autokuljetuksin. 
Kirkonseudun koululla on koulupäivisin kova liikenne ja 
liikenneturvallisuudessa on paljon korjattavaa.  
Esimerkiksi linja-autoilla ei ole hyvää ja turvallista paikkaa pysäköidä ja 
liikenneturvallisuudessa on myös tämän suhteen paljon korjattavaa. 
Yksi merkityksellinen korjausehdotus olisi sellainen että Kirkkokadun ja 
Kirkonseudun koulun väliin levitettäisiin lasten huoltoliikennettä varten oma 
yksisuuntainen tie, jossa voisi huoltoliikenne tapahtua turvallisesti ja 
joustavasti. 

       
Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 
 
Kh 15.01.2024 § 13  
  
 

 
Nakkilan kunnanhallitus määrittelee onko aloite:  
 
1) toteuttamiskelpoinen 
2) samankaltainen aiempien aloitteiden kanssa 
3) kunnan toimialaa koskeva 
4) mahdollista saada vastaus kysymällä. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Ojakoski Markus 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus lähettää aloitteen sivistysvaliokunnan 
valmisteltavaksi. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Täytäntöönpano sivistysvaliokunta 
 
 
SivVal 16.04.2024 § 28    
294/08.00.00.01/2023    
 
 
Valmistelija Vt. sivistysjohtaja Koski Jari, p. 044 747 5941 

 
Kirkonseudun koulun rehtori Minna Hujanen on ohjeistanut huoltajia 
käytänteistä saattoliikenteisiin liittyen. Samoin hän on käynyt 
keskusteluja liikennöitsijän kanssa siitä miten toimitaan kuljetusten 



osalta. Näissä keskusteluissa on huoltajilta noussut esiin toive 
töyssystä työväentalolta Kirkkokadun ylittävän suojatien yhteyteen.  
 
Huoltajia ohjeistettu mm. seuraavalla wilma-viestillä:  
 
”Hei kotiväki, 
 
Huomioittehan, että Kirkonseudun koulun piha-alue (sadekatoksen ja 
rivitalon välinen alue)  on vain  huoltoliikenteen ja koulun henkilökunnan 
käytössä aamuisin ja iltapäivisin. Huoltajien pihaan ajaminen ja peruuttelu 
aiheuttaa vaaratilanteita. Oppilaiden koulupäivän jälkeen klo 15.15 alue on 
käytössänne. 
 
Käyttäkää saatto- ja noutoliikenteessä Työväentalon piha-aluetta tai 
Kirkkokadun suuntaista levikettä ohjeistettuina kellonaikoina.  
 
OHJEISTUS, JOLLOIN LEVIKE ON KOULUKULJETUSKÄYTÖSSÄ 
 
Bussit ja taksit ajavat aamuisin  levikkeelle klo 8:40-8:50  
Iltapäivisin bussit ja taksit ajavat levikkeelle  klo 13:05-13:10, 14:05-14:10 
sekä 15:00-15:05. Perjantaisin myös 12:05-12:10.” 
 
Maanantaina 8.4.2024 pidetyssä rehtorikokouksessa rehtori Minna 
Hujanen kertoi turvallisuuden parantuneen tarkan ohjeistuksen 
myötä. Tiehen esitetyt muutokset eivät ole sivistysvaliokunnan 
päätäntä vallan alla.  
 
 

Esittelijä Vt. sivistysjohtaja Koski Jari 
 

Päätösehdotus Sivistysvaliokunta merkitsee tiedokseen parantuneen tilanteen 
koulun liikennejärjestelyissä ja velvoittaa rehtoria jatkossa 
tarkkailemaan liikennejärjestelyiden toimivuutta sekä ohjeistamaan 
huoltajia toimimaan turvallisesti. 
 

Päätös Esitys hyväksyttiin. 
 
Täytäntöönpano Kunnanhallitus 
 


